

IMS Policy

سياسة نظام الإدارة المتكامل

Policy details تفاصيل السياسة

- Emirates National Schools are committed to ensuring that services provided consistently regulatory requirements, customer satisfaction, in addition to the prevention of injury and ill health to students, staff, visitors, contractors, and community. for future generations, to manage the world's resources wisely and to make a positive contribution by improving its local area based on the requirements of ISO 9001:2015, ISO 14001:2015, ISO 45001:2018 and OSHAD SF V3.1, federal and local laws, requirements.
 - تلتزم مدارس الإمارات الوطنية بتلبية الخدمات المقدمة للعملاء meet customer and applicable statutory and باستمر ار مع الالتزام بكافة المتطلبات القانونية والتنظيمية المعمول promoting بها وتعزيز رضا العملاء بالإضافة إلى الوقاية من الإصابات continuous improvement, and enhancing واعتلال الصحة للطلاب والموظفين، والزوار، والمقاولين، والمجتمع نحن أيضًا، ملتز مون بالحفاظ على البيئة للأجيال القادمة. كما نعمل على إدارة موارد العالم بحكمة وتقديم مساهمة إيجابية من خلال تحسين مجالات العمل وذلك التزاماً بمتطلبات نظام إدارة Also, committed to preserve the environment الجودة ISO 9001:2015 ونظام إدارة البينة ISO 14001:2015 ونظام إدارة الصحة والسلامة المهنية ISO 45001: 2018 وOSHAD SF V3.1، القوانين الفيدرالية والمحلية، ومتطلبات، وزارة التربية ، والتعليم.
- We are committed to creating a culture of quality, excellence, continuous improvement, in all aspects of the ENS's operations, in coordination with the relevant departments;
 - خلق ثقافة الجودة والتميز والتحسين المستمر والصحة والسلامة والحفاظ على البينة في جميع جوانب عمليات مدارس الإمارات health, safety, and environmental preservation الوطنية بالتنسيق مع الإدارات ذات الصلة.
- Provide adequate resources for achieving stakeholders' satisfaction, health, safety, and preserving the environment objectives and ensuring employees are suitably trained and competent to carry out their work;
- توفير الموارد الكافية لتحقيق رضا جميع أصحاب المصلحة، وأهداف الصحة والسلامة المهنية والحفاظ على البيئة والتأكد من أن الموظفين مدر بون تدريباً مناسباً ومؤهلين لأداء عملهم.
- Implement a waste management strategy that promotes reduction, reuse, or recycling of resources.
- تنفيذ إستراتيجية إدارة النفايات التي تشجع على تقليل وإعادة استخدام أو إعادة تدوير الموارد.
- Engage and consult with employees on work provide advice and supervision on occupational health;
 - إشراك الموظفين والتشاور معهم بشأن شروط الصحة والسلامة related health and safety conditions and المتعلقة بالعمل وتقديم المشورة والإشراف على الصحة المهنية.
- Create a working and learning environment in life of the schools and risks are reduced to a minimum;
 - خلق بينة عمل وتعلم تؤثر فيها اعتبارات الصحة والسلامة والبيئة which health, safety and environment على كل جانب من جوانب حياة المدارس وتقليل المخاطر إلى الحد aspect of the على كل جانب من جوانب حياة المدارس وتقليل المخاطر إلى الحد
- Work with our environmental awareness and good practice;
- العمل مع أصحاب المصلحة لدينا لمشاركة الوعى البيني stakeholders to share و الممار سات الجيدة.
- Ensure a systematic approach to the employees, students and the community are reduced;
 - ضمان اتباع نهج منظم لإدارة المقاولين في جميع المرافق بحيث يتم management of contractors at all facilities so ثقليل المخاطر على سلامة وصحة المقاولين، والموظفين، والطلاب , that risks to safety and health of contractors





| • | Ensure incidents, injuries and occupational illnesses are reported, monitored and investigated to avoid recurrence; | |
|------------------|---|--|
| • | Ensure all persons under the control of ENS are aware of their individual service quality health, safety and environmental obligations; | |
| • | Ensure students, staff, visitors and contractors care for both their own safety and that of others and comply with the safe systems of work in place at all schools; | ضمان اهتمام الطلاب والموظفين والزوار والمفاولين بسلامتهم على المنافقة المسلمة المنافقة المناف |
| • | Identify hazards, perform risk assessments appropriate to the activities and to implement the necessary controls; | |
| • | Establish and periodically review objectives in line with the requirements of this Policy aiming to deliver continual improvement on Quality Occupational Health & Safety and Environment management system performance | وضع الأهداف ومراجعتها بشكل دوري بما يتماشى مع متطلبات الهذه السياسة بهدف تقديم تحسين مستمر على أنظمة إدارة الجودة، والصدة، والسلامة المهندة، والسنة |
| • | Communicate this Policy to all relevan stakeholders; | • تعميم هذه السياسة على جميع أصحاب المصلحة المعنيين. |
| • | Monitor and control the adequacy of this Policy and ensuring it remains appropriate | رصد ومراقبة مدى ملائمة هذه السياسة والتأكد من أنها لا تزال / مناسبة. |
| Director General | | |
| • | Signature | • التوقيع |
| • | Date 1 -5 - 2023 | • التاريخ |